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B&W gemeente Hellendoorn. 
Gemeenteraad gemeente Hellendoorn. 
Afdeling Groen gemeente Hellendoorn. 
Afdeling Handhaving gemeente Hellendoorn. 
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Beethovenlaan 35 
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Klacht over het planten van lindes langs de Hancateweg west in Hancate. 

Milieuraad voor de gemeente Hellendoorn. 
Bestuur IVN afdeling Hellendoorn-Nijverdal. 
Paddenstoelenwerkgroep IVN afdeling Hellendoorn-Nijverdal 
Plantenwerkgroep IVN afdeling Hellendoorn-Nijverdal. 
FLORON district Twente. 
FLORON district Beneden IJssel. 
Waterschap Groot Salland. 

Geacht college/raadsleden/afdeling Groen/afdeling Handhaving, 

Op 23 oktober 2006 heb ik een brief geschreven aan B&W over de bijzondere en wettelijk beschermde 
planten langs het kanaal Hancateweg west. Dit naar aanleiding van het feit dat ik tijdens een 
paddenstoelenexcursie zag dat er bomen geplant waren in de berm van Hancateweg west langs het kanaal. 
Op die brief heb ik nooit reactie gehad, ook geen ontvangst bevestiging. 
Op 1 februari 2010 heb ik weer een brief geschreven. Dit naar aanleiding van een bericht in de krant over 
het planten van lindes langs diezelfde kanaalberm. Deze brief was gericht aan zowel B&W als de afdeling 
Groen. Wederom kreeg ik geen ontvangstbevestiging en geen reactie. Op 22 februari 2010 heb ik 
nogmaals een brief geschreven over diezelfde kanaalberm. Deze keer kreeg ik een ontvangstbevestiging. 
Vervolgens kreeg ik een, naar mijn mening, zeer nietszeggend antwoord van mijnheer Beenen van de 
afdeling Groen over de bijzondere planten in die berm. Hij repte met geen woord over de wettelijk 
beschermde planten. 
Ik heb op drie maart 2010 weer een brief geschreven, nu ook aan de raad gericht, waarin ik duidelijk 
aantoonde, dat het antwoord van mijnheer Beenen erop gericht was om mij met een 'kluitje in het riet te 
sturen'. Dit keer kreeg ik een ontvangst bevestiging. 
Afgelopen vrijdag, 19 maart, werd ik gebeld door mijnheer van Os van de gemeente, die me vertelde dat 
hij niet alle planten kende die ik noemde in mijn brieven, maar dat hij met mij in de zomer een keer langs 
het kanaal wilde gaan kijken in die betreffende berm. Ik heb dat toegezegd, en erbij gezegd dat ik bij mijn 
standpunt bleef. 
Vervolgens hoor ik van anderen dat de lindes zoals genoemd in het krantenbericht van 1 februari al 
geplant zijn. Ondanks mijn brieven waarin ik herhaaldelijk heb gewezen op de wettelijk beschermde 
planten via de Flora- en Faunawet, is men gewoon doorgegaan met het aanplanten van de lindes aan 
Hancateweg west langs het kanaal. 

Er zijn nu 25 lindes aangeplant in de betreffende berm met een onderlinge afstand van 15 meter. Met de 
bomen die in 2006 geplant zijn, betekent dit, dat meer dan de helft van die betreffende unieke berm met 
wettelijke beschermde planten blijvend vernield is. 

Wat ik mij nu afvraag is het volgende: 

Hoeft de gemeente Hellendoorn zich niet te houden aan de Flora- en Faunawet? 



Als de gemeente zich er wel aan moet houden, waarom grijpt dan niemand (van de Raad, B&W of de 
afdeling Groen) in als ik schrijf dat er wettelijk beschermde planten staan, en zegt zich daar wel aan te 
houden? 
Als de afdeling Groen zich er niet aan wil houden, communiceer dat dan duidelijk. Dan had ik direct een 
klacht kunnen indienen bij het ministerie van LNV. Nu wordt er om heen gedraaid en probeert men mij 
met nietszeggende antwoorden af te schepen. In de tussentijd gaat men door met het vernielen van die 
berm. 
De enige reacties die ik heb gehad is een nietszeggend briefje en een telefoontje om te gaan kijken met 
iemand die volgens mij niet eens weet waar hij over praat. 

Ongeveer bij elk nieuwbouwproject wordt ik door adviesbureaus gevraagd om aan te geven of een gebied 
botanisch waardevol is of niet. Mijn naam krijgen ze dan van mensen uit het gemeentehuis. Wanneer ik 
echter ongevraagd reageer als de afdeling Groen bomen wil gaan planten, wordt dat kennelijk niet op prijs 
gesteld. Bomen schijnen dan ineens belangrijker te zijn. 
Van wettelijk beschermde soorten, en soorten die op de Rode Lijst staan (die betreft zowel planten, 
vlinders als paddenstoelen) trekt men zich dan niets aan. 
Ik wil u graag wijzen op het volgende. 

Ik heb een klacht ingediend bij het ministerie van LNV, de AID. 
Er bestaat een gedragscode groenvoorzieningen. 
De code is opgesteld door Vereniging Stadswerk Nederland en VHG. 
Zie: Gedragscode Flora- en faunawet bestendig beheer gemeentelijke groenvoorzieningen 

Hoogachtend 

J.H. Alferink 


